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 Donald Monvall (PRO) 

  

Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 

 Kerstin Stridh (PRO) 
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 Barbro Almstedt (SPF) 
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Adjungerad: Kerstin Johansson (representant för Skolörtens 

förtroenderåd) 

 

Ej Närvarande Gun-Marie Gunnars (SPF) 

 

I tjänsten deltog: Josefin Johansson 

Marja Niemi 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Birgit Grahn                                          Per Westberg 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordföranden hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 4/2009 från sammanträdet den 14 april blivit justerat. I protokollet, 

§ 6, hänvisas det felaktigt i rubriken till nämndens sammanträde den 24 mars. Det korrekta 

datumet är 21 april 2009. Protokollet lades till handlingarna. 
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§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Birgit Grahn och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 5 maj klockan 12.30. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från förtroenderådets möte den 20 april. Tre anhöriga är intresserade 

av att vara med i rådet. Diskussion pågår om vilken sammansättning av representanter rådet 

bör ha. Det har hållits ett anhörigmöte där deltagarna upplevde att de fick bra information. 

Arbete pågår med en projektplan för aktiviteter. Regelbundna möten hålls med Sodexo för att 

förbättra rutiner kring matleveranserna. Diskussion pågår om att ingärda en gård i anslutning 

till gruppboendena. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson rapporterade från Skolörtens förtroenderåd. Den 28 april hölls årsmöte. 

Rådet söker anhöriga som är intresserade av att engagera sig i rådet. 

 

Råcksta 

Ingen information. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 14 maj 2009 

Ärende 10. Redovisning till Länsstyrelsen av projektet Ökad tillgänglighet och snabbare 

insatser till missbrukarvården för unga med tungt missbruk. 

Pensionärsrådet har tagit del 

 

Ärende 11. Ansökan om ytterligare stöd från stadsdelsnämnden. 

Pensionärsrådet anser att det är viktigt att stadsdelsnämnden ger Medborgarhusföreningen 

Trappan det stöd som behövs för att upprätthålla verksamheten. 

 

Ärende 12. Åtgärdsplan för att göra Stadshuset tillgängligt för alla, motion (2009:15). 

Pensionärsrådet yrkar att stadsdelsnämnden bifaller förvaltningens förslag. 

 

Ärende 13. En ny alkohollag (SOU 2009:22) 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 14. Nytt arrendeavtal mellan Stockholms kommun och koloniträdgårdar och 

fritidsträdgårdar inom kommunens gränser. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 15. Förslag till förändringar i avgiftssystemet inom stöd och service till personer med 

funktionsnedsättning. 

Pensionärsrådet påpekar att andra meningen i sammanfattningen är generaliserande och dåligt 

formulerad. 

 

Ärende 16. Redovisning av verksamhet med Personligt ombud år 2008. 

Pensionärsrådet har tagit del. 
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Ärende 19. Ansökan till Länsstyrelsen i Stockholms län om utvecklingsmedel avseende år 2 av 

projektet Gröna linjen – barngruppsverksamhet i Bromma och Hässelby-Vällingby. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom ärendet och framför att det är viktigt att även satsa på barn i 

tidigare åldrar. 

 

§7 Övrig information från äldreomsorgen 

Uppsökande verksamhet 

Nathalie Quintero, uppsökare, kommer att informera om sitt arbete klockan 18.30 den 14 maj, 

innan nämndsammanträdet börjar. 

 

Syn- och hörselkonsulent 

Marja Niemi informerar om att av stadsdelens syn- och hörselkonsulenter så ska en halvtid 

avvecklas. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Datum för höstens möten med pensionärsrådet 

Birgit Grahn efterfrågar datum för höstens möten med pensionärsrådet. Tiderna kommer att 

skickas ut tillsammans med protokollet. 

 

Biblioteksverksamhet på vård- och omsorgsboenden i privat regi/entreprenad. 

Pensionärsrådet undrar om kulturförvaltningen och stadsdelen förhandlar om hur 

biblioteksverksamheten på vård- och omsorgsboenden, som inte drivs av kommunen, ska 

skötas. Pensionärsrådet uppmanar nämnden att utveckla biblioteksverksamheten på vård- och 

omsorgsboendena. 

 

Växthuset 

Per Westberg berättar i korthet om innehållet i projektplanen för Växthuset. Pensionärsrådet 

vill ha möjlighet att få projektplanen samt styrgruppens material i övrigt så att rådet kan 

diskutera innehållet i verksamheten.  

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa ordinarie sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 8 juni 2009  

klockan 9.00-11.00 i sammanträdesrummet Markelius. 


